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Представлены результаты анализа правового статуса Стратегии пространственного развития Российской Федерации в 

соотношении с документами стратегического планирования. Обоснован вывод о необходимости приведения Страте-

гии пространственного развития Российской Федерации в соответствие с положениями Стратегии национальной безо-

пасности Российской Федерации, утвержденной Президентом Российской Федерации в 2021 г. Особое внимание долж-

но быть обращено на корректность использования юридических терминов и на необходимость обоснования введения 

в документы стратегического планирования новых юридических терминов и понятий. Обосновано предложение о не-

обходимости подготовки и принятия федерального закона об административно-территориальных терминах и принци-

пах административно-территориального деления в Российской Федерации. 
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The Strategy of Territorial Development of the Russian Federation: 
The Problems of Definition of the Legal Status in the System of Documents on Strategic Planning
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The results of analysis of the legal status of the Spatial Development Strategy of the Russian Federation in relation to strategic planning 

documents are presented. The conclusion that the Spatial Development Strategy of the Russian Federation should be brought into line 

with the provisions of the National Security Strategy of the Russian Federation, approved by the President of the Russian Federation in 

2021, is justified. Particular attention should be paid to the correctness of the use of legal terms and the need to justify the introduction 

of new legal terms and concepts in strategic planning documents. The proposal on the need to prepare and adopt a federal law on 

administrative-territorial terms and principles of administrative-territorial division in the Russian Federation is justified.
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